
Van: Harold Van Vilsteren [mailto:htmvanvilsteren1@hetnet.nl]  

Verzonden: vrijdag 10 februari 2017 14:22 

Aan: Raadsgriffie 

Onderwerp: Verzoek agendapunt 11 van de agenda af te voeren 

 

 

Hallo , 

 

Hierbij wil ik een verzoek in dienen om agendapunt 11 van as maandag 13 februari van de agenda af 

te voeren. 

Ik doe dit verzoek omdat ik afgelopen dinsdag heb gemerkt dat er veel onrust was bij de 

inloopbijeenkomst van de gemeente bij Urbana. Veel mensen ( buurtbewoners en bedrijven) waren 

verbaast  over de semi-permanente Soc. huurwoningen op de Oosterenk en de doelgroepen die er 

komen. Mensen hadden een heel andere voorstel van het project. Veel mensen hadden geen 

uitnodiging gehad. Maar verschillende groepen mensen hadden nog veel vragen over wat het voor de 

toekomst van de Oosterenk gaat betekenen en daar is volgens mij nog geen duidelijkheid over. 

Kantoor gebouwen om bouwen is voor iedereen wat anders dan nieuwbouw op kantoren terrein 

Ik dien dit verzoek samen met de  VVD (Thom van Campen )in. 

Hoop dat jullie voldoende info hebben  

 

Alvast een goed weekend toegewenst 

 

Gr. 

 

Harold van Vilsteren 


